## **ArtHist** net

## Reminder: H-ArtHist becomes ArtHist.net

## H-ArtHist Redaktion

Dear readers,

We would like to remind you that H-ArtHist will be sending its messages through a new listserve after the end of the summer break. Distribution will then comply with the terms and conditions of Clio-online (http://clio-online.de/agb).

For this, we will need to transfer your email address to Clio-online. If you disagree with these changes, please unsubscribe via our website until 6 August 2017 (<a href="http://arthist.net/admin/">http://arthist.net/admin/</a>). A new subscription is possible at any time. (see also: <a href="https://arthist.net/archive/16075">https://arthist.net/archive/16075</a>)

Apart from this, everything will remain the same. ArtHist.net is an international, non-commercial information and discussion network for art history. You will continue to receive our news as before, from editors working on a volunteer basis.

The editors

Liebe Leserinnen und Leser,

gern erinnern wir Sie daran, dass H-ArtHist nach der Sommerpause seine Nachrichten über einen anderen Listserver versenden wird. Der Versand erfolgt dann gemäß den AGB von Clio online (http://clio-online.de/agb).

Hierfür ist die Weitergabe Ihrer E-Mail Adresse an clio online notwendig. Wenn Sie dies nicht wünschen, melden Sie sich bitte bis zum 6. August 2017 über unsere Website (http://arthist.net/admin/) von H-ArtHist ab. Eine Neuanmeldung ist jederzeit möglich. (siehe auch: https://arthist.net/archive/16075)

Darüber hinaus wird sich für Sie, liebe Leserinnen und Leser, nichts ändern. ArtHist.net ist ein internationales und nicht-kommerzielles Fachforum der Kunstgeschichte. Sie erhalten unsere Nachrichten in bewährter Weise und nach wie vor arbeiten alle Redakteurinnen und Redakteure von Art-Hist.net ehrenamtlich.

Die Redaktion

---

Spenden/DONATIONS Verein Arthist e.V. GLS Bank

Kontonr. / A/C No.: 110 30 88 900

BLZ / BIN: 430 609 67

IBAN: DE75430609671103088900

## BIC: GENO DE M 1 GLS

Quellennachweis:

Reminder: H-ArtHist becomes ArtHist.net. In: ArtHist.net, 01.08.2017. Letzter Zugriff 22.10.2025. <a href="https://arthist.net/archive/16115">https://arthist.net/archive/16115</a>.